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Министар одбране Небојша Стефановић изјавио је да су тужилаштво и надлежни органи
од првог тренутка укључени у истрагу поводом превратања артиљеријско-ракетног
система ПВО Панцир С-1Е Војске Србије, која ће утврдити околности и одговорност за
тај догађај.

  

  

Стефановић је у саопштењу рекао да жели да јавност зна и да су људи из те јединице,
као и старешине војске, од првог тренутка учинили и чине све да цео систем буде што
пре враћен у функцију.

  

„Желим, такође, да јавност зна да се ради о професионалцима које је овај немили
догађај свакако највише погодио и то људима који су свој живот посветили служењу
отаџбини и свом народу“, казао је Стефановић, а пренело Министарство одбране.
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Стефановић је рекао да је поносан што је део тима председника Србије Александра
Вучића који има задатак да помогне да Војска Србије буде снажнија, боље опремљена и
стратешки ослоњена на домаћу производњу.

  

  

Поводом захтева Социјалдемократске партије за хитно спровођење истраге и
утврђивање одговорности за превртање „Панцира“ на путу код Остружнице,
Стефановић је оценио да је „невероватно лицемерно“ када СДС Бориса Тадића говори
било шта о Војсци Србије, њеном опремању и њеној будућности.
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  „У време када је Тадић био председник Србије и одлучивао о војсци постајала јевишеструко мања, много слабија него што је била пре тога, а старешине које су себориле за одбрану Србије и њену слободу, експресно су пензионисане, јер хероји нисубили по вољи Тадићу и тадашњој власти“, додао је Стефановић.  (Бета)  Видети још:  Александар Радић: Превртање ПВО система Панцир С-1Е, који вредимилионе евра на равном путу код Остружнице је неприхватљиво и незамисливо;Неко је пласирао дезинформацију да се преврнуо „војни камион“  
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